

**To:** [redacted] [redacted] [redacted]@minvws.nl]  
**Cc:** [redacted] [redacted] [redacted]@minvws.nl; [redacted] [redacted] [redacted]@minvws.nl]  
**From:** [redacted]  
**Sent:** Sun 5/23/2021 11:47:24 AM  
**Subject:** FW: beslisnotitie testen DOC  
**Received:** Sun 5/23/2021 11:47:25 AM  
[Notitie DOC reizigers 21052021 versie 5.0.docx](#)  
[Inschatting coronapaspoort Nieuw 21-05-2021 4.0.pptx](#)

Hi [redacted]

Nav je app. De laatste info mbt vakantie testen.  
Dit is waar we staan nav "het bommetje van [redacted].  
We hebben vrijdag met [redacted] en zaterdag ook met [redacted] een aanpak richting GGD afgesproken.

Onze conclusie: we moeten die testcapaciteit maximaal organiseren. Er is geen easy way out. Dus we zetten in op alle sporen.  
En we proberen grip te krijgen op omvang van het probleem.  
Via GGD (die terughoudend zijn maar ernst inzien), via commercieel (met alle cowboys en aansluit problemen vandien), via SON en toegangstesten (met verdringingseffecten en geen grondslag).

Deze versie ligt nu bij [redacted] [redacted]. Deze versie gaat om 14:00 naar I&W (het moet immers een coproductie zijn).

Groet  
[redacted]